
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 277
van KURT VANRYCKEGHEM
datum: 21 januari 2020

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Fietsvergoeding onderwijzend personeel  -  Mogelijke verhoging

Naar aanleiding van het gecoördineerd antwoord van minister Peeters op schriftelijke 
vraag nr. 204 van 2 december 2019 over de fietsvergoeding van het onderwijzend 
personeel en de gelijkschakeling aan de fietsvergoeding van lokale besturen heb ik de 
volgende vraag.

Zal de minister het minimumbedrag van 0,15/km euro fietsvergoeding (bedrag dat kan 
teruggevorderd worden bij de Vlaamse overheid) voor het onderwijzend personeel 
verhogen in de nieuwe cao Onderwijs?



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 277 van 21 januari 2020
van KURT VANRYCKEGHEM

Zoals de Vlaamse volksvertegenwoordiger weet wordt een onderwijs-CAO onderhandeld 
op basis van een eisencahier dat wordt voorgelegd door de representatieve 
vakorganisaties. Op dit moment heb ik geen weet dat dit voorstel zou worden opgenomen 
in dat eisencahier. 
De vorige CAO voorzag in een loonverhoging, een bijkomende trap in de anciënniteit en in 
de oprichting van het lerarenplatform. Dat zijn maatregelen die noodzakelijk zijn om de 
aantrekkelijkheid van het beroep te verhogen. Zeker om jonge leerkrachten aan te trekken 
en te behouden zijn deze maatregelen noodzakelijk. 
Ik tracht te investeren in zulke maatregelen, getuige daarvan ook mijn beleidsnota en de 
focus die ik leg op het lerarenloopbaanpact.

Ik wil niet op de feiten vooruitlopen, maar binnen de budgettaire ruimte zullen keuzes 
gemaakt moeten worden. Maar zoals gezegd, ik wacht de voorstellen en de gesprekken af 
over de nieuwe CAO en dan zullen de voor de onderwijspersoneelsleden best mogelijke 
maatregelen worden genomen. 


